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Mötesanteckningar RAG-patologi 

Datum 2024-12-13 

Plats Skype-möte  

Närvarande Malin Bodarve, Sofie Svensson, Liselotte Eriksson, 

                                      Anna Aronsson, Tommy Svenblad 

                                      Thorun Frennvall, Hans Olsson 

    

 

”Uppföljning” av frågor från förra mötet 

 

1. PD-L1: Jönköping har Dakos immunmaskin, men den är gammal och i 

dagsläget är det inte aktuellt att testa in PD-L1-ak på den. Vi får avvakta och se 

vilken ”ny maskin” man får i Jönköping och därefter undersöka hur/om man kan 

samarbeta avseende PD-L1 inom SÖSR 

 

2. Molekylär patologi: Det finns en egen RAG-grupp för molekylär patologi. 

Undersökningarna är ju dock i stor utsträckning integrerade med patologi-

laboratorierna. Vi bör kunna ha en gemensam strategi, åtminstone till vissa 

delar, med molekylär -RAG, vi har också fått en förfrågan från Molekylär-

RAG (Tobias Strid) om synpunkter. Stina Garvin har blivit adjungerad i 

”molekylär-RAG avseende patologifrågor och får ”övervaka” frågor som berör 

patologi och även frågan ställd till oss från ”molekylär-RAG”. 

 

3. SÖSR-gemensamt möte med kunskapsutbyte: För lång tid sedan fanns 

”träffar/möten” i SÖSR med föreläsningar och diskussioner om samarbete. Det 

är något många saknar och skulle främja samarbetet inom SÖSR. Hanna A 

och Liselotte är fortsatt ansvariga för denna ”punkt” 

 

 

4. IT: Möjligheterna att dela digitala bilder/fall inom regionen har framförts som 

högprioriterat. Enl DC-chef Östergötland finns det långt gångna planer att få 

igång det. Det är en förfrågan ute om upphandling för ett sådant system, Hans O 

och Anna B (Linköping) har varit behjälpliga med information till IT-

upphandlare 

 

5. ST-Skola. Uppdatering av ST-skolaprogrammet kanske finns, men oklart för 

oss idag. Hans har kontaktat studierektorn i Linköping; Marina P, Linköping, 

hon har ett förslag på rullande schema som kommer att redovisas för 

återkoppling från alla 3 avdelningarna 
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6. Genexpressionsanalyser vid bröstcancer. Stina undrar hur man tänker kring 

det inom regionen, finns det möjligheter till att man kan ha en gemensam 

strategi? Hur resonerar man bland onkologerna på resp ort?  

Rapport från Stina: 

▪ Jönköping: Prosigna (PAM50) 

▪ Kalmar: Planerar att gå över till OncotypeDX (avtal på gång, kan dela 

med sig av sin erfarenhet men vill inte riskera att försena processen 

genom ev. samarbete)  

▪ Linköping: Bröstansvarig Sanaa Abood inventerar onkologernas 

önskemål, tills vidare fortsätter vi med rutin att skicka till Uppsala för 

Prosigna (PAM50)    

 

7. Endometriecancer och reflextest av POLE-mutationer. Stina väckte frågan om 

hur läget är i regionen. Hur hanterar man det inom SÖSR, görs det, kan/ska 

det göras? Det är en fråga som vi inte har något svar på. 

 

Rapport från Stina: 

 

• Jönköping: undersöker möjlighet att analysera POLE själva, under 

tiden kommer Jönköpingspatienter fångas upp vid operation på US 

(operationspreparatet analyseras) 

• Kalmar: planerar att sätta upp Sanger-analys (under tiden, samma som 

ovan) 

• Linköping: POLE-analys (NGS) i drift, reflextestning på biopsi vid 

endometriecancer  

 

 

Ytterligare som diskuterade vid mötet idag: 

 

 

8. Snittningsrobot; Tommy berättade att det är bestämt att sådan ska inköpas till 

Linköping, dock långt tidsperspektiv, vi inväntar utfall med spänning. 

 

9. Tommy frågade om möjligheter till gemensamt inköp av utrustning till 

hantering av GCK-proverna, i dagsläget verkar det inte aktuellt för Jönköping, 

oklart Kalmar (Anna undersöker i vilket läge man är i Kalmar). I framtiden 

kanske ett större samarbete inom GCK kan vara aktuellt men det är i 

dagsläget oklart. 
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10. Anna frågar om von Kossa färgning i SÖSR, görs i Linköping, och man kan 

skicka dit vid behov 

   

 

11. Undertecknad kallar till en ny träff inom ”ett par månader”. 

 

 

 

Vid anteckningarna 

Hans Olsson 


